



INTERNATIONAL MANAGEMENT SCHOOL

Diploma in Business Management (Mandarin)

Course Modules:

- Principles of Accounting
- Business Communication
- Marketing
- Business Organization
- International Business
- Hospitality Management

Duration: The part-time course duration is 12 months.

Mode of teaching – Blended (Classroom and Zoom Lessons)

Course Commencement

We conduct monthly In-take. The course commencement starts on the beginning of the course, on the 1st month and end on the 12th month of course. (For example, if student starts his course in the beginning Jan 2025, he will complete his course at the end of Dec 2025).

Assessment & Grading:

Students will be assessed through a formal assignment / examination. 75% class attendance is required. The qualification to be awarded upon course completion & passing of the required examination is “Diploma in Business (Mandarin) awarded by International Management School (200816652R) which is a registered School with the SSG..

Admission requirement:

Obtained at least C6 in any 3 GCE O level subjects including Chinese Language.

Class venue:

International Management School @ 101 Kitchener Road Jalan Besar Plaza unit 03-39 Singapore 208511

Fees:

The full course fee is S\$3,600 (including local exam), payable by monthly installments over 3 months. Registration fee is S\$50 (non refundable)



INTERNATIONAL MANAGEMENT SCHOOL

商业管理文凭 (普通话)

课程模块:

- 会计原理
- 商务沟通
- 市场营销
- 商业组织
- 国际商务
- 酒店管理

持续时间: 兼职课程持续时间为 12 个月。

教学模式 - 混合 (课堂和 Zoom 课程)

课程开始

我们每月进行一次招生。课程开始于课程开始的第 1 个月，结束于课程的第 12 个月。（例如，如果学生在 2025 年 1 月初开始他的课程，他将在 2025 年 12 月底完成他的课程）。

评估和评分:

学生将通过正式作业/考试进行评估。需要 75%

的课堂出勤率。完成课程并通过所需考试后，将获得“国际管理学院 (200816652R) 颁发的商务文凭 (普通话)”，该学院是一所向 SSG 注册的学校。

入学要求:

在任何 3 门 GCE O 级科目 (包括中文) 中至少获得 C6 成绩。

上课地点:

国际管理学院@101 Kitchener Road Jalan Besar Plaza unit 03-39 Singapore 208511

费用:

全额课程费用为 3,600 新元 (包括本地考试)，分 3 个月每月支付。注册费为 50 新元 (不可退还)